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Dotyczy: przycięcia drzew znajdujących się u zbiegu ul. Kościuszki i Zwycięstwa oraz naprawy schodów 
zlokalizowanych między nimi. 

 

Szanowni Państwo,  

 

na wniosek mieszkańców, zwracam się z prośbą o podjęcie działań mających na celu podcięcie 

drzew (topole), znajdujących się przy schodach prowadzących ze skweru z ul. Zwycięstwa do 

Kościuszki (drzewa widoczne na zdjęciach).   

 

Drzewa osiągnęły już ogromne rozmiary, wydają się być w złym stanie, u ich podnóża znajdują 

się dziury, z kolei w bezpośrednim sąsiedztwie do nich zlokalizowane jest przejście dla 

pieszych, prowadzące po schodach. Z drzew bardzo często lecą gałęzie i konary. Obecna 

sytuacja jest niebezpieczna dla osób korzystających ze wskazanego przejścia. 

 

Wspomniane topole najprawdopodobniej znajdują się w pasie należącym do SRK, tak 

samo jak schody, które wymagają naprawy (schody między dwoma topolami). Ich stan 

wskazuje na to, że przez dekady nie były one w żaden sposób odnawiane, czy remontowane.  

W związku z powyższym, po ustaleniu własności terenu, uprzejmie proszę o skierowanie 

mojego wniosku odnośnie do drzew, jak i schodów do odpowiedniego zarządcy. 

 

Z poważaniem: 

 

 

 

 

 

 



 

Załączniki: 

 
 

 



 


